
                                            P r o t o k ó ł   Nr XVI/2008

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 13 lutego 2008r.  w sali Urzędu Gminy w
Kotlinie w godz. od 900 do  godz. 1100.

  I.  Otwarcie.
           Otwarcia XVI sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Gminy
Czesław Moch witając: Wójta Gminy Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Zastępcę
Komendanta Powiatowego Policji w Jarocinie nadkom. Leszka Kubiaka, Kierownika
Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie asp. sztab. Mariusza Krawczyka, dyrektora Zespołu
Obsługi Placówek Oświatowych, a zarazem radnego powiatowego - Sławomira
Wąsiewskiego, radnych, sołtysów, redaktorów: Gazety Jarocińskiej  i śycia  Jarocina.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził wymagane kworum. Na
ustawowy skład 15 radnych  w sesji uczestniczyło 13 radnych.
Nieobecny, to radny Szczepan Szymczak.
Na sesje nie przybyła zaproszona kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Kotlinie oraz sołtys Janusz Sierański.
Listy obecności radnych, sołtysów, zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.

  II. Przedstawienie porządku obrad.
                       Porządek obrad:

1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XV

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności  Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz z

wykonania uchwał Rady.
7. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Policji oraz informacji  o stanie

porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2007.
8. Przyjęcie informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania

problemów alkoholowych za 2007 rok.
9. Przyjęcie informacji z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za 2007 rok.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości,
- w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ bezprzetargową  nieruchomości,
- w sprawie najniŜszego wynagrodzenia  zasadniczego i wartości jednego punktu dla

pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Kotlin,
- w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego Wójta Gminy Kotlin,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2008 rok.

11. Wolne głosy i wnioski.
12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
13. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został 13 głosami "za".

   ad.3 Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Gminy.
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              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię protokołu  z XV sesji, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został jednogłośnie 13 głosami "za".

 ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
                       W punkcie tym  Ŝaden  z radnych nie zgłosił  interpelacji i nie zadał pytania.

 ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy  o działaniach podejmowanych w okresie
         od XV sesji.

               Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe  w okresie międzysesyjnym
uczestniczył w siedmiu  zebraniach sprawozdawczych  ochotniczych straŜy poŜarnych.
Obecny był na turnieju szachowym  w Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą  w
Parzewie.
Uczestniczył  w spotkaniu Powiatowego Komitetu Obchodu 90 rocznicy Powstania
Wielkopolskiego zorganizowanym  w  Starostwie Powiatowym w Jarocinie.
Dwukrotnie Przewodniczący przebywał na rozbudowie oczyszczalni ścieków w
Wyszkach.
Poza tym brał udział w przygotowaniu materiałów na sesję i posiedzenia Komisji Rady.
Informację Przewodniczącego przyjęto  bez uwag.

 ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym oraz
         z wykonania uchwał Rady.

            Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady oraz o wydanych zarządzeniach stanowi
załącznik do protokołu.
Wójt poinformował, Ŝe w okres międzysesyjnym  Jego działania, to działania
organizacyjne. Ogłoszono dwa przetargi. Jeden na budowę ulicy Teodorowskiej został
rozstrzygnięty. Drugi  został ogłoszony na wykonanie  studni głębinowej na ujęciu wody w
Kotlinie.
W trakcie przygotowania jest przetarg na budowę ulicy Reymonta.
Wójt poinformował, Ŝe z zaplanowanych 75 tys. zł na wykup gruntów pod drogami
wypłacono 35.695 zł   za 7139 m2  gruntów, po 5 zł za m2. Do wykupu pozostało jeszcze
5.279 m2 gruntów.
Sprawozdanie Wójta przyjęto bez uwag.

 ad.7 Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Policji oraz informacji o stanie
         porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2007.

          Informację o stanie zagroŜenia przestępczością na terenie powiatu przedstawił
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji nadk. Kubiak.
Kierownik Rewiru Dzielnicowych asp. sztab. Krawczyk  omówił dane dotyczące
zaistniałych przestępstw na terenie gminy Kotlin.
Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokołu.
Nadk. Kubiak poinformował, Ŝe w roku 2007 odnotowano na terenie powiatu 772
zdarzenia drogowe, w tym na drodze nr 11 - 229, z tego 51 na terenie gminy Kotlin.
Zabitych w wypadkach było 18 osób, z tego 7 na drodze nr 11, w tym 5 osób na terenie
gminy Kotlin.
W celu poprawy bezpieczeństwa przy drodze nr  11 zainstalowane zostaną dwa fotoradary
w: Kotlinie i Mieszkowie.
Dyskusja na temat sprawozdania:
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Przewodniczący Moch zabierając głos powiedział, Ŝe najwaŜniejszym zagroŜeniem dla
mieszkańców jest niepoprawne zachowanie się kierowców  na osiedlach,  tonaŜ,
zatrzymywanie się w miejscach niedozwolonych, szybka jazda.
Kierownik Rewiru odpowiedział, Ŝe trzy dni po ostatniej sesji Rady ustawiono znak na ul.
Rymarkiewicza, o który wnioskowano. W Kotlinie są policjanci takŜe z Ruchu
Drogowego.
Radny Szyszka poruszył sprawę niszczenia przystanków autobusowych i znaków
drogowych.
Kierownik Rewiru odpowiedział, Ŝe wandalizm, o którym mówił radny jest wykazany w
kategorii "inne", a w przyszłości  ta kategoria będzie wyodrębniona i wprowadzona do
zestawienia przestępstw.
Radny Skowron prosił o przybliŜenie informacji na temat bójki  jaka miała miejsce w
Kotlinie w miesiącu styczniu.
Zastępca Komendanta wyjaśnił, Ŝe w miesiącu styczniu w Kotlinie doszło do pobicia
mieszkańca Kotlina. Wcześniej wywołano awanturę w punkcie małej gastronomii w
Kotlinie przy ul. Poznańskiej.  Zatrzymano sprawców - 8 osób u których w samochodzie
znaleziono narkotyki. Osoby te są pod dozorem Policji. Sprawcy nie byli pod wpływem
narkotyków.
Sołtys Łuczak pytała - czy Policja jest uprawniona do legitymowania grupy młodzieŜy
przebywającej na przystanku autobusowym?
Kierownik Rewiru odpowiedział, Ŝe musi być podstawa faktyczna kontroli.
Zastępca Komendanta dopowiedział, Ŝe cwany policjant powód do kontroli znajdzie
zawsze. Nie moŜe to być nękanie.
Radny Skowron pytał - czy policjant ma prawo mówić kto zgłosił sprawę  na Policji?
Zastępca Komendanta odpowiedział, Ŝe nie powinien tego robić. Strony jednak mają
prawo do tego aby wiedzieć kto zgłaszał.
Radny Taczała poruszył sprawę interwencji domowych podczas których Policja sporządza
notatkę słuŜbową z której nie wynika ile dana osoba posiadała promili alkoholu.
Kierownik Rewiru odpowiedział, Ŝe Ŝeby przeprowadzić badanie musi być powód, Ŝe dana
osoba popełniła wykroczenie lub przestępstwo. Notatki trafiają  do Zespołu w Kotlinie  i
Rewiru w Jarocinie.
Zastępca Komendanta wyjaśnił, Ŝe przy zwykłej awanturze domowej nie przeprowadza się
badania na zawartość alkoholu.
Sprawozdanie z działalności Policji oraz informację  o stanie porządku i bezpieczeństwa
publicznego za rok 2007 stanowiące załącznik do protokołu  przyjęto bez uwag.

   ad. 8 Przyjęcie informacji z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwi ązywania
            problemów  alkoholowych  za 2007 rok.

               Przewodniczący  Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej - Stefan Taczała poinformował, Ŝe na
posiedzeniu Komisji obecni byli zaproszeni: dyrektorzy Szkoły Podstawowej w Kotlinie i
w Sławoszewie  oraz przewodniczący Rady Rodziców tych Szkół w celu zapoznania się z
działalnością tych placówek w relacjach: dyrektor - rada pedagogiczna- rada rodziców.
Komisja po wysłuchaniu dyrektorów i przewodniczących Rady Rodziców  stwierdziła, Ŝe
nie widzi potrzeby powoływania rady oświatowej, o powołanie której wnioskował do Rady
Gminy przewodniczący Rady Rodziców Szkoły Podstawowej w Kotlinie.



Komisja pozytywnie oceniła realizację gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania
problemów alkoholowych za 2007 rok oraz działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych za 2007 rok.
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał znajdujące się w porządku obrad sesji.
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, BudŜetu i Finansów - Zdzisław
Wodniczak  poinformował, Ŝe Komisja  której przewodniczy pozytywnie oceniła realizację
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych za 2007 rok
oraz pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał znajdujące się w programie sesji.
Informacja z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych za 2007 rok stanowiąca załącznik do protokołu przyjęta została bez uwag.

   ad.9 Przyjęcie informacji z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
           Alkoholowych za 2007 rok.

              Przewodniczący  Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  -
radny Stefan Taczała poinformował, Ŝe informacja z działalności Komisji za 2007 rok
szczegółowo została omówiona na posiedzeniu Komisji  Zdrowia, Oświaty, Kultury,
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej.
Informację tę potwierdził  Przewodniczący Rady.
Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
stanowiąca załącznik do protokołu przyjęta została bez uwag.

 ad.10 Rozpatrzenie projektów uchwał.
             Przewodniczący Rady odczytał kolejno projekty uchwał poddając je pod
głosowanie:
1) w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie nieruchomości.

Uchwała Nr XVI/68/2008 podjęta została jednogłośnie 13 głosami "za".
2) w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ bezprzetargową nieruchomości.

Uchwała Nr XVI/69/2008  podjęta została 13 głosami "za".
3) w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu dla
      pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Kotlin.
      Uchwała Nr XVI/70/2008 podjęta została 13 głosami "za".
4) w sprawie dodatkowego wynagrodzenia rocznego Wójta Gminy Kotlin.

Uchwała Nr XVI/71/2008 podjęta została 9 głosami "za", przy 4 głosach
wstrzymujących ( radni: Szyszka, Stachowiak, Skowron, Wałkiewicz).

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy na 2008  rok.
Uchwała Nr XVI/72/2008 podjęta została 13 głosami "za".

Uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.11 Wolne głosy i wnioski.
             Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian śurek wnioskował o wykoszenie pasa po kolejce wąskotorowej w
Twardowie.
Sołtys Mieczysław Stefaniak  wnioskował o wyrównanie równiarką drogi Wyszki -
Magnuszewice  i drogi  w Wyszkach wzdłuŜ której ułoŜony jest kolektor sanitarny.
Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o  obcięcie topoli w Słupi przy posesji nr 23.
Sołtys Maria Łuczak wnioskowała o:
- naprawę drogi powiatowej Magnuszewice - Wyszki w miejscowości Magnuszewice na
  wysokości obory Zakładu Rolnego gdzie jest wyrwa,
- wycięcie dwóch topoli w Magnuszewicach za boiskiem sportowym, których korzenie



  podnoszą asfalt,
- lampy oświetlenia ulicznego w Magnuszewicach za boiskiem sportowym i za przejazdem
  kolejowym,
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- poparcie grup producenckich ubiegających się o podwyŜszenie ceny trzody chlewnej.
Radny Zdzisław Wodniczak  wnioskował  o:
- utwardzenie  tłuczniem pobocza drogi w centrum Twardowa, które zostało zniszczone
  przez  samochody cięŜarowe,
- naprawę drogi Kotlin - Racendów - wyrwa przy wyjeździe ze Ŝwirowni.
Radny Maciej Skowron wnioskował o naprawę ul. Rymarkiewicza :  wyrwa - przy
kościele i  przy przystanku autobusowym.
Sołtys Maria Łuczak zadała pytanie - co z budową kanalizacji sanitarnej w
Magnuszewicach?

 ad.12 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
             Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na  interpelacje i wnioski zgłoszone przez
radnych i sołtysów na poprzednich sesjach informując:
- w sprawie budowy chodnika przy ul Poznańskiej wysłano pismo do GDDPiA w
  Poznaniu informując, Ŝe Gmina  nie moŜe uczestniczyć w budowie chodnika przy drodze
  nr 11. GDDPiA zainteresowana jest tematem budowy chodnika , z tym Ŝe przy placu od
  ul. Powstańców Wlkp. do agronomówki chodnik  ułoŜony byłby za Ŝywopłotem.
  Planowana jest przebudowa części ulicy Poznańskiej i przebudowa zatoki autobusowej
  przy agronomówce. Nie ma ustalonego terminu przebudowy .
- znaki drogowe z nazwą miejscowości Wola KsiąŜęca zostaną  uzupełnione w I kw.
  2008r.
- znak "STOP" na drogę w Woli KsiąŜęcej jest juŜ zakupiony i zostanie ustawiony,
- droga Twardów - Kurcew nie została ujęta w budŜecie Powiatu na 2008r.
- o placu zabaw moŜna będzie dyskutować za miesiąc, przy dzieleniu wolnych środków z
  roku 2007,
- budowa sanitariatów przy świetlicy w Twardowie - trwa pozyskiwanie pozwolenia na
  budowę,
- wiatę autobusową w Wysogotówku naprawiono,
- na drogę Kurcew - Pleszew ZDP w Pleszewie zaplanował   w wydatkach na 2008 rok
  środki na opracowanie dokumentacji na modernizację drogi. JeŜeli pozyska środki
  z gmin: Czermin i Pleszew, to przystąpi do modernizacji w 2009 roku.
- do opracowania tablicy -  mapy Kotlina zgłosiła się firma, która  miała to wykonać
  w ramach  reklamy firm, jednak nie udało jej  się  zebrać  środków w wymaganej
  wysokości od  firm z terenu gminy, a środków na ten cel nie zaplanowano takŜe w
  budŜecie Gminy,
- grunty w Magnuszewicach nie uŜytkowane od dłuŜszego  czasu, po uregulowaniu stanu
  prawnego zostaną przez Agencję Nieruchomości Rolnych w Sycowie wystawione na
  sprzedaŜ w drodze przetargu,
- konserwacja rzeki Lutynia planowana jest jak poinformował Wielkopolski Zarząd
  Melioracji w Poznaniu Inspektorat w Jarocinie  w roku 2008, a konserwacja Lubianki w
  ramach programu "Rowy",
- obcięcie gałęzi drzew przy drogach powiatowych w Sławoszewie i w Twardowie
  planowane jest w 2008 roku,
- chodnik przy ul Rymarkiewicza naprawiony zostanie w okresie letnim w miejscach ,
  gdzie występują  największe deformacje.
Odpowiadając na wnioski zgłoszone na dzisiejszej  sesji Wójt odpowiedział:



- Gmina nie jest właścicielem pasa gruntów po kolejce wąskotorowej, nie ustalono spraw
  własnościowym z PKP,
- równiarka na drogi będzie jak obeschnie grunt,
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- topole na Słupi, to temat znany, Gmina wystąpiła do Wydziału Ochrony
Środowiska Starostwa Powiatowego w Jarocinie o wydanie opinii w tej sprawie,

- topole w Magnuszewicach - moŜe uda się je wyciąć,
- do tematu oświetlenia ulicznego naleŜy wrócić i trzeba mieć na uwadze budŜet

Gminy i wzrost kosztów za energię. Lampy powinny być tam gdzie są
zabudowania, a odcinki bez zabudowań naleŜałoby pozostawić bez oświetlenia.

- odnośnie kanalizacji Wójt wyjaśnił, Ŝe Ŝadne programy jeszcze nie ruszyły, nie ma
nawet wniosków, które naleŜy złoŜyć. Chcąc ostudzić marzenia o budowie
kanalizacji za europejskie pieniądze Wójt wyjaśnił, Ŝe warunkiem otrzymania
środków jest 120 mieszkańców na kilometr sieci. Warunek taki spełnia tylko
miejscowość Kotlin, która posiada kanalizację. Magnuszewice natomiast miałyby
12 km sieci i zamieszkuje ok. 700 mieszkańców.

- odnośnie utwardzenia  pobocza  drogi w Twardowie Wójt przyznał, Ŝe naleŜało
poszerzać jezdnie, a nie budować chodników, tam gdzie nie ma ruchu pieszego.

- w najbliŜszym czasie  obcinane będą lipy na ul. Teodorowskiej, drzewa w pobliŜu
      ul. Rymarkiewicza, topole w Woli KsiąŜęcej i za  boiskiem w Magnuszewicach.
Radny Taczała wnioskował, aby pas gruntu po kolejce wąskotorowej w Twardowie
wykupiło Starostwo Powiatowe w Jarocinie, tak jak to zrobiło Starostwo Powiatowe w
Pleszewie w gminie Pleszew z przeznaczeniem dla zwierzyny łownej.

   ad.13 Zamknięcie obrad.
           Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złoŜenia
oświadczenia majątkowego w terminie do 30 kwietnia 2008r.
          W imieniu dyrekcji  Szkoły Podstawowej w Kotlinie  Przewodniczący zaprosił
radnych i sołtysów do Szkoły w celu obejrzenia  zakończonej inwestycji - remontu sali
gimnastycznej.
           Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący Rady o godz. 1050zamknął
XVI sesję Rady Gminy w Kotlinie.

Protokółowała: Paterczyk K.                       Komisja Rewizyjna:

                                       Przewodniczący Komisji Józef Szymendera .............................

                                       Członek Komisji Andrzej Sitnik                    ............................




